
Sraz agentů sloužících cizím mocnostem.
Návštěva Pavla v BIS neprošla jen tak
- editor007 | 27. března 2024

ČESKO: V roce 1998 navštívil sídlo BIS Václav Havel a novinářům řekl, že toužil poznat
pozadí jejího světového úspěchu. Václav Klaus ani Miloš Zeman zpravodajskou centrálu
nenavštívili nikdy, až nyní zde Michal Koudelka provedl Petra Pavla. Ten BIS pochválil, jak
je důležitá, její analýzy věcné a apolitické. A fanoušci na síti X měli radost, že konečně
máme prezidenta, který vše obratem nevyžvaní v Moskvě. Petr Holec se ale u počítače válel
smíchy.

Po šestadvaceti letech, poprvé od Václava Havla, navštívil český prezident sídlo BIS. Zdůraznila to i
sama BIS na své sociální síti.

Setkání generálů Pavla a Koudelky bylo na prezidentově sociální síti prezentováno jako „obnovení
standardních vztahů mezi prezidentem a bezpečnostními službami“. Michal Koudelka mu dle
přiložených fotografií ukazoval například na zemi vymalované logo s heslem Audi, vide, tace, v
překladu: Slyšet, vidět, mlčet.

„S ředitelem Koudelkou i s vedením BIS jsme jednali o aktuálních bezpečnostních tématech i roli
zpravodajských služeb v demokratickém státě,“ uvedl prezident Pavel.

Moje návštěva v sídle BIS znamená především obnovení standardních vztahů mezi
prezidentem a
bezpečnostními službami, jak je to běžné i v jiných demokratických zemích. V
následujících měsících postupně navštívím všechny služby. S ředitelem Koudelkou i s
vedením BIS jsme jednali o… pic.twitter.com/vvFy4BfgJQ

— Petr Pavel (@prezidentpavel) March 26, 2024

„Hlavní témata návštěvy se vztahují k současné bezpečnostní situaci ve světě a souvisejícím možným
rizikům pro Českou republiku,“ dodala na síti X kontrarozvědka.

Na tiskové konferenci Michal Koudelka varoval, že „agresivní Ruská federace je velkou hrozbou pro
demokratické země Evropy včetně České republiky,“ přičemž bezpečnostní situace je podle něj
nejvážnější od druhé světové války.

„Nynější bezpečnostní situaci bychom určitě neoznačili jako bezproblémovou a výhled do budoucna
není nijak optimistický. Dá se předpokládat, že se bude ještě komplikovat,“ dodal šéf BIS.

Uklidnil ale, že tajné služby v Česku fungují, jak se „sluší v zavedené demokracii“. Petr Pavel se
přidal komplimentem, že role BIS je v současné situaci zásadní a ocenil, že mu dodává objektivní
informace nezatížené politickou objednávkou. Zároveň slíbil, že navštíví i další české zpravodajské
služby.

Na obou profilech se sešli fanoušci, kteří se šokovaně ptali, co vlastně dělali ve svých funkcích
Václav Klaus a Miloš Zeman, když rozvědku nenavštívili ani jednou. „Takto se má chovat státník a ne
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jako ty dvě prokremelské předchozí ‚osoby‘ v tomto úřadu,“ psal jeden z nich.

Radost vyjadřovala i politická reprezentace pětikoalice. Místopředseda Poslanecké sněmovny za
lidovce Jan Bartošek prezidentu Pavlovi děkoval a pochválil i Koudelku, „kterému není bezpečnostní
situace u nás v České republice lhostejná“.

Děkuji @prezidentpavel za setkání s ředitelem @biscz Michalem Koudelkou, kterému
není bezpečnostní situace u nás v České republice lhostejná. Po 26 letech je druhou
hlavou státu, která BIS navštívila. Bezpečnostní situace ve světě není dobrá a možné
riziko pro Českou republiku… pic.twitter.com/4E3EfZqrMO

— Jan Bartošek (@honzabartosek) March 26, 2024

„To dá rozum, agent Pávek přijel mezi agenty BIS. Nejspíš přivezl noty a taky utužit stále plodnější
mocenskou spolupráci mezi BIS, prezidentem, vládou a většinou médií,“ vyjádřil se naopak
komentátor Petr Holec.

To dá rozum, agent Pávek přijel mezi agenty BIS. Nejspíš přivezl noty a taky utužit stále
plodnější mocenskou spolupráci mezi BIS, prezidentem, vládou a většinou médií�
https://t.co/81o0GCPHrJ

— PetrHolec (@PetrHolec) March 26, 2024

A i jiní si při slovech o objektivních informacích bez politické objednávky vzpomínali na výstupy
Michala Koudelky proti prezidentu Zemanovi nebo současné opozici, stejně jako na jeho pokusy
zasahovat do školní výuky dějepisu.
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